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Küldöttgyűlési beszámoló 

2017.05.12.-2017.10.03. 

Időrendi bontás az elmúlt 4,5 hónapról: 

● 2017.05.17. EHÖK SZÖB ülés 

● 2017.05.19. KÖB ülés 

● 2017.05.22. EHSZÖB ülés 

● 2017.05.23. Tisztségviselői ülés 

● 2017.06.07. Választmány 

● 2017.06.20. KÖB ülés 

● 2017.06.30. Rendkívüli küldöttgyűlés 

● 2017.07.07.-07.10. EHÖK Vezetőképző  

● 2017.07.11. KÖB ülés 

● 2017.08.10. KÖB ülés 

● 2017.09.05. EHÖK Szociális bírálófelkészítés 

● 2017.09.14. HPO képzés 

● 2017.09.20. EHÖK SZÖB ülés 

● 2017.09.22. KÖB ülés 

● 2017.09.25. EHSZÖB ülés 

Írásos beszámoló az elmúlt 4,5 hónapról: 

Egy viszonylag tömény 4,5 hónap áll a hátam mögött, így igyekszem darabjaira bontva 

ismertetni az eseményeket és beszámolni a történésekről.  

Májusi és júniusi utalási időszak 

A megválasztásomkor két delegáltsággal is megtisztelt a Küldöttgyűlés, így a következő héten 

már ezeknek is eleget kellett tennem. Az EHÖK SZÖB ülés előtt elküldtem a rendkívüli 

szociális támogatás előbírálásának eredményét, ezt azonban még nem én, hanem Égerházi 

Bálint készítette el. Minden rendben volt, így sem ezen, sem a következő heti EHSZÖB ülésen 

nem történt semmi említésre méltó. A rendkívüli támogatás eredményéről már én értesítettem 

ki a hallgatókat. A kiértesítést segítette, hogy két héttel a megválasztásom után már megadták 

a Neptun kliens HÖK adminisztrátor jogkört, így Bálint jelenléte nélkül is végezhettem az 

adminisztratív munkát.  
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Ugyancsak a megválasztásomat követő napokban le kellett bírálni a különböző egyszeri 

pályázati kérvényeket a májusi ülésre, így ezt is megcsináltam. A nagy mennyiségű beérkezett 

kérvény okán később az ülésen a Kari Ösztöndíjbizottság nehéz helyzetbe kerülve nem 100%-

os támogatást ítélhetett csak meg – erről később kiadásra került egy tájékoztató is. Az utalási 

listákat május hónapban Égerházi Bálint készítette el. A májusi ülést követően kértem a HPO-

tól tájékoztatást az akkori ISZTK anyagi helyzetünkről és készítettem el a később bemutatott 

összegzést a költésekről.  

A keret szűkössége mellett azonban júniusban még biztosítva volt a végzős hallgatók okán egy 

júliusi pótutalás, mivel az akkor aktuális pályázati kiírások szerint június 10-ig volt lehetséges 

pályázni. Ezeket a kérvényeket is magam bíráltam el. Mivel a június hetedikén tartott 

Választmányon delegálásra kerültem a Kari Ösztöndíjbizottságba, így a júniusi ülésen már 

mandátummal vettem részt. A kiértesítések itt is rendben lezajlottak, az utalási listákat 

elkészítettem és a júliusi utalás gond nélkül kiment.  

Fontos esemény még, hogy már május végén felkeresett Codogno Borbála, aki szívesen vállalta 

a bírálási feladatok elvégzését. Erről egyeztettem Horváth Lucával és végül Bori hivatalosan 

felkért állandó bíráló lett, erről készült iktatott dokumentum, melyben a feladatokat és azok 

honorálását is leszögeztük. Ezt a kinevezést a TTK HÖK elnöke, a TTK HÖK ösztöndíjakért 

felelős referense és a TTK KÖB elnöke írták alá Bori mellett, illetve természetesen Bori aláírt 

titoktartási nyilatkozatot is. Mivel a vizsgaidőszakban nem volt elvárható, hogy a pótutalás 

miatt beérkező kérvényekkel foglalkozzon, ezért láttam el én az ezekkel kapcsolatos munkákat 

júniusban, azonban most ősszel már ő foglalkozott a beérkező pályázatokkal.  

A június végén tartott Küldöttgyűlésen beszámoltam az ISZTK keret drasztikusnak nevezhető 

helyzetéről. A KÖB, mint arra később még kitérek, megpróbál jelenleg is dolgozni a meglévő 

kerettel és a lehető legtöbb lehetőséget biztosítani a hallgatók számára. 

Nyári munka és az őszi félév kiírásai  

A vizsgaidőszak végén az EHÖK Vezetőképző hétvégéjén vettem részt a Szociális és Ösztöndíj 

szekcióban. Erről már hosszabban beszámoltam, így ezt maximum azzal tudom kiegészíteni, 

hogy az ezen előkészített kiírási anyagok nagy része EHSZÖB támogatottságot kapott és 

kiírásra került.  

Július elején egy rövid KÖB ülést vezettem le, amely két fellebbezéssel foglalkozott. Ezen az 

ülésen már nem Égerházi Bálint volt a KÖB elnöke, ő ugyanis június 30-cal lemondott erről.  
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Ezt követően augusztus elsejével történt meg az én kinevezésem, azóta igyekszem ellátni a 

KÖB elnök feladatkörét is.  

Szintén nyáron zajlott le a honlap karbantartása és frissítése, még július végén. Ebben szerepet 

vállalt Szabó Áron, mint a TTK HÖK informatikusa is.  

Az őszi féléves kiírások esetében – lévén, hogy a szociális alapú ösztöndíj az EHSZÖB 

hatáskörébe tartoznak és azokkal a Vezetőképző során, majd az azt követő levelezésekben 

foglalkoztam, július közepén pedig elfogadásra kerültek – július végén és augusztus elején csak 

az ISZTK keret alá tartozó ösztöndíjakkal foglalkoztam a KÖB tagjaival közösen. Itt több 

lényeges változás történt, melyek legnagyobb részét a keret szűkössége hívta életre, illetve a 

korábbi félévek hibáit próbálta a Bizottság javítani. Ezek a kiírások nem sikerültek tökéletesre, 

még mindig több javítani való van bennük, de reményeim szerint a tavaszi félévre sikerül 

kiküszöbölni a nagyobb hibákat. Nem került kiírásra több ösztöndíj, így például a rendszeres 

és egyszeri közéleti, az egyszeri szakmai, illetve az egyszeri tanulmányi versenyeken és 

konferenciákon való részvétel támogatása pályázat. Előbbi kettőt sajnos a keret nem engedte 

megvalósítani, az egyszeri szakmai bizonyos elemeit a Bizottság nem kívánta tovább 

támogatni, másokat igyekszik átemelni a konferenciatámogatások körébe, a legutóbb említett 

típus pedig ki lesz írva, csupán megváltoztatva. Erről az új kiírásról majd a következő 

beszámolómban jelenthetek, mivel egyelőre nagyon kezdetleges keretei vannak, de az októberi 

KÖB ülés során mindenképpen kiírásra fog kerülni. A kiírások kapcsán még fontos változás 

volt a havi pályázási határidő előrébb kerülése és az utolsó leadási dátum szintén előrébb tolása. 

Ezeknek egyszerű és kézenfekvő okai vannak: egyrészről a rektori rendelethez kell tartanunk 

magunkat az utalási listák elkészítésekor(egyben a rendkívüli szociális támogatás leadási 

dátumait tartva kissé egységesebb lehet a kép a hallgatók fejében), másrészről folyamatos 

pótutalást okoz a január elejéig tartó pályázás, ami ebben a formában fenntarthatatlan volt. A 

kiírásokat egy kivétellel az augusztus 10-én tartott ülésén tárgyalta és fogadta el a KÖB, a 

rendszeres szakmai ösztöndíjat pedig levélszavazás során fogadta el a korábban tisztázott 

felvételekkel.  

A pályázási időszak közvetlen előzményei  

A kiírások elkészítése után 30 nappal a pályázási időszak előtt közzé lettek téve, majd 

megkezdődött a kérvénysablonok kialakítása. Ebben ismét Égerházi Bálint segítségét kértem, 

akivel sajnos egy ponton elakadtunk. Ezt egy hosszabb, a TR irodával lefolytatott két hetes  
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levelezés során sikerült megoldani, ezután rendben elkészült és megjelent minden kérvény. A 

kisebb elírásokat és hasonlókat igyekeztem folyamatosan javítani.  

Augusztus utolsó heteiben a levelezés is felpezsdült, addig néhány naponta érkezett be 1-2 

kérdés, innentől mindennapossá váltak az email váltások. Szerencsére a hallgatók nagy része 

idejében jelezte problémáit és sikerült megoldást találnunk a nehezebb esetekre – ez főleg a 

szociális alapú ösztöndíjakkal kapcsolatban volt jellemző, de egyéb ösztöndíjnál is jelentkeztek 

esetek.  

A felkészülés időszakában többször konzultáltam Codogno Borival, aki sok jó ötletével 

segítette az előkészítést. A szociális pályázatokat bíráló hallgatókat is közösen választottuk ki, 

illetve amellett, hogy elkísértük az EHÖK-ös, Eszterhai Marcell szociális alelnök által tartott 

felkészítésre a bírálókat, Borival közösen tartottunk egy TTK-s „átbeszélést is”, amit közös 

bírálással kötöttünk össze.  

Szociális alapú ösztöndíjak helyzete  

A rendszeres szociális támogatások bírálását nagy részben Bori irányította, segítette a bírálókat 

a problémás esetekben és ezzel sok terhet le tudott venni a vállamról. Két közös bírálást 

tartottunk, de ezenkívül is folyamatos volt a kommunikáció a rendszeres szociális támogatással 

foglalkozók között. A bírálók igyekeztek alapos munkát végezni, még ha kisebb-nagyobb 

hibák meg is estek, én akkor is nagyon hálás vagyok a munkájukért. Nagyon szoros 

határidőkkel dolgoztunk, főleg a hiánypótlás legutolsó napján, ők mégis kitartóan dolgoztak.  

Még a rendszeres szociális ösztöndíjnál maradva meg kell említenem a Neptun különböző 

hibáit, amelyeknek csak egy részét sikerült mostanra orvosolni. Többeknél nem számol 

távolságot a lakhely és az intézmény között, sokaknál az ELTE kollégium nem jelent 

meg(pedig az ottani adatrögzítés nem minden esetben volt megkésett), illetve az elmúlt egy 

hétben azt a hibát fedeztük fel, hogy néhányszor nem ad pontot státuszokra – nem azért, mert 

nincs elfogadva a dokumentum, nem is 0 jelenik meg, hanem semmi. Ezek természetesen 

Egyetemünk minden karján fellépő problémák, nem speciálisan nálunk vannak. Eszterhai 

Marcell folyamatosan keresi a problémák okát és igyekszik javítani őket, ahogyan a különböző, 

a leadási időszakban fennálló gondokat (pl. volt egy mellékletcsatolási hiba, ami miatt nem 

lehetett kérvényt leadni majdnem egy napig) is igyekezett minél gyorsabban orvosolni. 

Jelenleg folyamatos a korrekciós lista készítése, ahová eddig bírálói hiba miatt alig, de a Neptun 

problémái okán már többen kerültek fel. Innen is köszönöm a hallgatók  
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megértését és türelmét, hiszen eddig mindenki, aki a fentebb leírtak értek, megértően állt a 

hibákhoz. Remélem, hogy a novemberi utalásokig sikerül minden hibát fellelni és javítani.  

Az Alaptámogatásokat Codogno Borival közösen bíráltuk el. Itt is sok Neptun hiba akadt, 

többek között „elvesztek” kérvények a rendszerben, melyekre Marcell egy ellenőrzés során 

talált rá – szerencsére ez a hiba ttk-s kérvényt nem érintett. Minden egyéb kisebb hiba nem 

okozott magában a pályázat megfelelő leadásában gondot.  

A rendkívüli szociális támogatásra beérkezett kérvényeket én bíráltam elő, majd képviseltem 

mind az EHÖK SZÖB, mind az EHSZÖB során. 

Mindezen fentebb felsorolt ösztöndíjakról a szeptember végén tartott EHSZÖB ülésen döntött 

a Bizottság. A rendkívüli szociális támogatást érintő kérvények kiértesítése az én feladatom, 

azonban ennek még nem tudtam eleget tenni, mivel a végleges, ott helyben jóváhagyott listát 

várom hozzá – ez vélhetően a Küldöttgyűlés időpontjáig megtörténik.  

Tanulmányi ösztöndíj  

A Kari Ösztöndíjbizottság – a korábbi félévekhez hasonlóan – 33%-ot szavazott meg 

tanulmányi ösztöndíjban részesülési aránynak. Ehhez mérten készültek el az utalási listák a 

kapott adatok alapján, ebben ismételten Bálint volt a segítségemre. Sok, főleg másodéves 

hallgató esetében tapasztaltam, hogy nincs rögzített bankszámlaszámuk a Neptunban, így pedig 

bajosan kaphatnák meg az ösztöndíjukat. Szerencsére Ágasvári Zsolt az utalási listák 

egyeztetésekor megmutatta, hogy hogyan tudok személyes üzenetet írni a hallgatóknak, így 

közel egy tucat tanulmányit kapó diáknak írtam is a bankszámlaszám hiány véget, reményeim 

szerint még időben javítani tudják. Mivel ez a hiány az elsőéveseknél még nagyobb 

százalékban fordulhat elő, így kértem a szakterületi koordinátorok segítségét az ő 

tájékoztatásukban – a szacskók segítségét is szeretném megköszönni, mivel többször is 

segítették a munkámat ezzel.  

ISZTK ösztöndíjak helyzete  

A beérkező egyszeri és a rendszeres szakmai kérvények előbírálását Codogno Bori végezte el, 

ezeket a KÖB ülés előtt átbeszéltük, ahogy azt a többi ISZTK ösztöndíj bírálóval is tettük az 

általuk bírált kérvények esetében. A rendszeres sport ösztöndíj kérvények bírálását Székely 

Gellért, korábbi sportbiztos végezte, aki még jelenleg is segít, hogy az esetleges félreértéseket 

vagy egyéb hibákat pályázói jelzésre visszaellenőrizzük. A rendszeres tudományos 

pályázatokat Zsilák Borbála tudományos referens bírálta el – azt hiszem, hogy az ő munkája 

messze az egyik legnehezebb volt a pályázatok összetettsége miatt, így  
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mérhetetlenül hálás vagyok a már elvégzett és a még most is végzett munkájáért. Mindhárom 

bíráló segítsége elengedhetetlen volt, így sikerült időben előbírálni mindent a KÖB ülésig.  

A pályázási időszak utáni munkálatok 

Az utalási listákat már a KÖB ülés napján elkezdtem elkészíteni, az ezt követő hétfőn pedig 

egyeztettem Ágasvári Zsolttal őket, időben aláírásra és leadásra kerülhettek. (Idén a listák is 

kisebb változáson mentek keresztül, így kicsit másképpen épülnek fel, mint az eddigi években. 

Éppen ezért nem használhattam tavalyi alapokat, hanem fel kellett építeni az elejéről a listákat. 

Szerencsére még szeptember közepén a HPO alkalmazottjai tartottak az utalási listákkal 

foglalkozó tisztségviselőknek egy rövid felkészítést, amin kitértek a változásokra, így ezek 

komolyabb fennakadásokat nem okoztak. ) 

A Neptunos kiértesítés az ISZTK keretbeli ösztöndíjak kapcsán már lezajlott, azonban idén egy 

második lépcső is bekerült, ugyanis a KÖB teljes határozatait – lévén, hogy a Neptunban sajnos 

még nem sikerült rá megoldást találnom –emailben küldöm el a pályázáskor megadott email 

címre minden egyes pályázónak. Elvileg a Küldöttgyűlésig ezzel is végezni fogok, de az erre 

vonatkozó információkat majd helyszínen kiegészítem.  

A hallgatói levelekre való válaszadásom folyamatos, a korrekciós lista szintén frissül. 

Jövőbeli munkálatok, tervek és összefoglalás 

Jelenleg a kiértesítésekkel szeretnék végezni, ezután a legnagyobb elmaradásomat szeretném 

októberben orvosolni, nevezetesen a KÖB jegyzőkönyveket. Bálint még májusban elkészítette 

az addigi 2017-es jegyzőkönyveket, ezeket igyekszem a Küldöttgyűlésig átolvasni, majd 

feltölteni. Ha ez sikerült, akkor a májusi és júniusi – még Bálint hitelesítését igénylő – 

jegyzőkönyveket készítem elő és küldöm el hitelesítésre, iktatásra. Amennyiben ezek is 

elkészültek, akkor rövid időn belül a júliusi, augusztusi és szeptemberi jegyzőkönyven is 

készen lesznek, ezeknek ugyanis a nyersvázlata már elkészült, szinte csak a határozatszámozás 

és az iktatószám hiányzik róluk. Terveim szerint ez az egész az októberi KÖB ülésig lezajlik, 

így annak a jegyzőkönyvét már időben fel tudom tölteni.  

Lényegesnek tartom még egy havi bontásban elérhető költési-lista készítését, tulajdonképpen 

egy folyamatos, havi ISZTK költési beszámolót szeretnék létrehozni (ilyesmi régen is volt, 

nem újítás lenne, inkább felélesztés). Októberben megpróbálok erre is sort keríteni.  

A delegációimnak igyekeztem eddig is eleget tenni, minden ülésen megjelentem és minden 

szükséges levélszavazásban részt vettem, amely bármelyik három delegáltságomat érintette.  
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A kommunikáció javítása továbbra is fontos lenne. Ezzel kapcsolatban vannak cikkötleteim, 

melyekkel majd felkeresem főszerkesztő kisasszonyt. Emellett Egervári Györggyel többször 

kommunikáltam a szombathelyiek ösztöndíjai kapcsán és neki is vannak ötletei a SEK-felé 

való kommunikáció javításában, így remélem október során sikerül vele (és akár az új TTK-s 

SEK-es tisztségviselővel, megválasztása esetén) tárgyalni ezekről.  

Igyekeztem több fogadóórát tartani a szeptemberi időszakban, erre félév közben valószínűleg 

nem lesz szükség, de februárban valószínűleg ismét írok ki rendkívüli fogadóórákat, mert 

sokan jobban szeretnek személyesen egyeztetni.  

Az elmúlt hónapokat összefoglalva nagyon hálás vagyok mindenkinek, aki segítette a 

munkámat – rengetegen tették, így nem bocsátkoznék felsorolásba, de ha valaki meg kívánja 

hallgatni a világ leghosszabb listáját tele ömlengéssel és hasonlókkal, az nyugodtan keressen 

fel a fogadóórámban.  

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, esetleges kérdéseidet, észrevételeidet szívesen 

fogadom személyesen, vagy bármely elérhetőségemen.  

 

Budapest, 2017.09.30. 

Dohány-Juhos Nikolett 

Ösztöndíjakért felelős referens 

osztondij@ttkhok.elte.hu 

 

 

 

 


